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Bijlage bij mail zit onderaan dit word-document.

Van: EE aninvws n>Datum: woensdag 12 mei 2021 2:13 PM

Aan:IESBEEEDN0 inv .nl>
Onderwerp: FW: update GOR onderzoek

Laatsthoi,

Bijgaand laatste svz gor, EER is op hoogte dus.

Gr

minvws.nl>

Verzonden: maandag 10 mei 2021 18:11

@ minvws.nl>

0 mimo. 1;IEE
) <|EARAE@ minvws.nl>

Onderwerp: update GOR onderzoek

seste IEKEEE
Hierbij een update over het GOR onderzoek, en ben je het eens met onderstaande inzet?

-  Vorige week heeft gesprek FEZ — FIN plaatsgevonden. Terugkoppeling FEZ: was een pittig

gesprek, geen go maar ook geen no go. Zijn 3 additionele vragen uitgekomen.
-  Zie bijgevoegd aanzet tot beantwoording. Wordt nog aangevuld en waarschijnlijk morgen

einde dag naar FIN gestuurd.
- lom FEZ is er misschien een mogelijkheid om qua besluitvormingstraject aan te sluiten bij een

andere claim (ook voor GGD, meer operationeel, totaal bedrag veel hoger dan ons project).

Morgenochtend schakel ik hierover met Als dit doorgaat ligt eea eind mei/begin juni

in MR (want algemene middelen) en dus komende weken in doc, acc, mec. Lijkt ons gunstig

als aansluiting lukt, dan hoeven we niet te wachten op een volgende incidentele begroting en

kunnen we onze partners zsm duidelijkheid geven. Maar dit is uiteraard nog wel in

afwachting van reactie en akkoord FIN voor die tijd.

Mocht je n.a.v. bovenstaand vragen hebben dan hoor ik het graag.

Vriendelijke groet,

van: [IEXECEIEN)EXE0 minvws.ni>
Verzonden: maandag 3 mei 2021 12:47

) SEE mins. 1»;IEEE
Dminvws.nl>

Onderwerp: RE: vragen FIN - GOR

@ minvws.nl>
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Ik kan me herinneren dat er in ieder geval naar aanleiding van de Bijlmerramp en de

vuurwerkramp Enschede (en wellicht ook de Nieuwjaarsbrand Volendam) gezondheidsonderzoeken
hebben plaatsgevonden.
Ik kan helaas niet meer achterhalen wat de kosten hiervan zijn geweest en of we dit als VWS zelf

gefinancierd hebben danwel hiervoor een generale claim hebben ingediend.

Groet

Verzonden: zondag 2 mei 2021 16:02

@minvws.nl>

JERI @ minvws.nl>

Onderwerp: vragen FIN - GOR

Zie hieronder, morgen om 13.30u spreek % 5.120 CO haar verzoek, BREE suit jij ook aan?). FEZ

spreekt dinsdag met FIN. Die hebben al een aantal vragen gesteld. Ik ben bezig met de antwoorden

en heb ook nog e.e.a. uitstaan bij ZonMW en RIVM projectleider ERIE] Graag ook (voor

morgenmiddag 13.30u) jullie blik & input/aanvullingen! Veel dank alvast.

vragen [Ed
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Vriendelijke groet,

5.1.28
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van: IEE minus.l>Verzonden: vrijdag 30 april 2021 13:41

minvws.nl>

Onderwerp: Gezondheidsonderzoek bij Rampen

Aanstaande dinsdag spreek ik met Financién over de middelen die nodig zijn voor het onderzoek bij
rampen, en die tot nu toe niet gehonoreerd zijn. We hebben enkele vragen gekregen van hen, ik

zet ze vast op de mail maar wellicht kunnen we hier maandag ook even over bellen. Dan nemen we

de vragen door en kan ik zorgen dat we ons verhaal helder hebben als BEY en ik naar de

collega’s van FIN gaan:

Veel dank zlvast, en laten we maandag telefonisch contact hebben!

Groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Directie FEZ | Afdeling Beleidstoetsing en Advies |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |

Werkplek: 5.1.2e

Telefoon: 06 5.1.2e | = BEEN invws.ni |



Bijlage bij mailwisseling:

GOR — ADDITIONELE VRAGEN FIN

1 Hoe verhoudt deze claim zich tot bestaande wettelijke taken van de GGD (doen van

bevolkingsonderzoek, bevorderen van psychosociale hulp na rampen)?

De GGD voert reguliere gezondheidsmonitors uit voor verschillende doelgroepen in de

samenleving. Daarom is ervoor gekozen in dit onderzoeksvoorstel zoveel mogelijk bij dit

bestaande mechanisme aan te sluiten.

Deze bestaande monitors moeten echter uitgebreid worden met een aantal Covid-specifieke

indicatoren. En deze indicatoren moeten eerst nog door experts ontwikkeld worden om de

juiste vragen te stellen die het beste beeld geven van de situatie van en effecten op de

bevolking, en beleidsrelevante informatie opleveren.

Daarnaast worden de huidige GGD gezondheidsmonitors eens per 4 jaar uitgevoerd. Om de

effecten van de Covid crisis op de bevolking te achterhalen kunnen we vanzelfsprekend niet

jaren wachten met het meten van hun situatie.

Daarom is het nodig om eerder, dus extra, gezondheidsmonitors uit te voeren.

Bij de kosten van de verschillende monitors zijn ook alle andere zaken opgenomen die de

monitor mogelijk maken, zoals o.a. veldwerkbureaus, in een aantal moeilijke gemeenten
extra ondersteuning bij het veldwerk, communicatiewerkzaamheden en een steekproef

trekking bij CBS.

Met dit onderzoek naar de (psychosociale) gezondheidsgevolgen van Covid voor de gehele

bevolking van Nederland, inclusief duiding van de data en beleidsadvisering voor nationaal,

regionaal en lokaal beleid (en daarmee bevordering van psychosociale hulp) voldoen we aan

de wettelijke onderzoekstaak van de overheid.

De bevordering van de (psychosociale) gezondheid loopt verder via 0.a. bestaande

geldstromen naar bestaande instellingen die onderdeel zijn van dit onderzoeksvoorstel

(RIVM, ARQ, GGD en NIVEL). Op basis van het aangevraagde bevolkingsonderzoek kan in

kaart gebracht worden welke hulp nodig is n.a.v. de Covid pandemie. Momenteel is dit niet

voldoende, niet voor alle relevante bevolkingsgroepen en niet meerjarig onderzocht dus

onvoldoende evidence-based. Op basis van de uitkomsten van dit onderzoek kunnen

bovengenoemde deelnemende organisaties hun beleid versterken en daarmee de

(psychosociale) gezondheid van Nederlanders verbeteren. Er is geen additionele claim nodig
i i

ied.

Wat was de laatste keer dat gezondheidsonderzoek moest worden uitgevoerd? En is bij de

vuurwerkramp ook generaal gedekt?

De wettelijke taak om GOR uit te voeren is ontworpen en direct ingezet na de vliegramp in

het Bijlmermeer. Daarna is dergelijk onderzoek o.a. ingezet na verschillende (internationale)

vliegrampen, de vuurwerkramp in Enschede en meest recent de MH 17 ramp. CHECK FEZ
Deze rampen en de onderzoeken ernaar zijn zeer slecht vergelijkbaar met de huidige Covid

ramp. De aantallen (dodelijke) slachtoffers verschillen enorm; waar dit bij eerdere rampen

enkele tientallen waren en de ramp heel lokaal plaatsvond, gaat het nu voor het eerst over

een landelijke ramp met vele duizenden dodelijke slachtoffers en een gehele getroffen

bevolking (direct door de ziekte of indirect door de maatregelen).
De eerdere onderzoeken werden uit VWS/algemene CHECK FEZ middelen betaald.
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Wanneer dient uiterlijk de opdracht te worden verstrekt?

Besluit ligt ... in MR

MCC van ....

ACCvan ...

DOCvan .....

Dus besluitvorming moet uiterlijk ..... rond zijn


